
Zápisnica č. 7 /2015 
zo zasadnutia komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a rodinu 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto zo dňa 12.10.2015 

Prítonmi: Mgr. art. Veronika Remišová, M.A.ArtD.-predsedníčka 
PhDr. Štefan Holčík-člen 
MUDr. Halka Ležovičová-členka 
Mgr. Martina Uličná-členka 
Mgr. Radoslav Števčík - starosta 

Ospravedlnená: MUDr. Viera Satinská-členka 
Neprítomná: Lucia Nicholsonová-členka 
Prizvaní: Ing. Jana Španková - zástupkyňa starostu 

Program: 

RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH - vedúci oddelenia sociálnych vecí 
Mgr. Art. Dana Kleinert, projekt THE MOST 
Marek Madro, riaditeľ praj ektu IPčko 
Mgr. Peter Adam, štatutár OZ Vagus 
Mgr. Sergej Kára, štatutár OZ Vagus 

1. Prezentácia projektu THE MOST 
2. Prezentácia projektu IPčko 
3. Kontrola uzneseru zo 6. rokovania komisie 
4. Návrh na poskytnutie dotácii pre žiadateľov v sociálnej oblasti 
5. fuformácia o aktuálnej situácii v Majáku nádeje 
6. fuformácia o návrhu rozpočtu pre oddelenie sociálnych vecí na rok 2016 
7. Informácia z činnosti oddelenia sociálnych vecí 
8. Rôzne 

Rokovanie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. art. Veronika Remišová, M.A.ArtD. 

K bodu 1 - Prezentácia projektu THE MOST 
Členky OZ THE MOST Mgr. Art. Kleinert ap. Bandúrová predstavili prítomným poslancom 

projekt realizácie kreatívnej štvrte pri Moste SNP. Informácie o spôsobe integrácie niektorých skupín 
obyvateľstva predstavili zástupcovia spolupracujúceho OZ Vagus Mgr. Adaru a Mgr. Kára. 
Poslancom odovzdali grafickú vizualizáciu projektu. 

Poslanec Š. Holčík v diskusii upozornil na umiestnenie kontajnerov v uvedenom priestore 
a na skúsenosti s kontajnermi v minulosti uloženými na Šafárikovom námestí. 

Predsedníčka komisie V. Remišová vyjadrila názor, že je potrebné podporovať občianske 

iniciatívy. 
V diskusii sa poslanci informovali o činnostiach a aktivitách, ktoré by mali byť v rámci projektu 

THE MOST realizované. 

K bodu 2 -Prezentácia projektu IPčko 
Zakladateľ projektu IPčko M. Madro sa z dôvodu choroby ospravedlnil z prezentácie, preto tento 

bod nebol prerokovávaný. 

K bodu 3 - Kontrola uznesení zo 6. rokovania komisie 
Členom komisie bol vopred doručený futerný list prednostu miestneho úradu, ktorým poslancov 

informoval o plneru uznese!Ú zo 6. rokovania komisie. Predsedníčka komisie V. Remišová vyslovila 
poďakovanie oddeleniu sociálnych vecí za urýchlené splnenie uznesenia komisie č. 40/2015. 

Vedúci oddelenia soc. vecí M. Ležovič poskytol poslancom doplňujúcu informáciu o priebehu 
plnenia uznesenia č. 41/2015 - pripravuje sa zmluva so Seniorcentrom SM, podľa ktorej by malo byť 
od 1.1.2016 zaradené medzi zariadenia poskytujúce spoločné stravovanie pre seniorov Starého Mesta. 

K plneniu uznesenia č. 42/2015 doplnil, že v rámci pripomienkového konania bola zo strany 
miestnych poslancov doručená jedna otázka, ktorá bola zodpovedaná. Dňa 13.10.2015 by sa malo 



uskutočniť pracovné stretnutie s architektom, na ktorom sa dohodne termin spoločného prerokovania 
architektonickej štúdie Domu sociálnej starostlivosti s poslancami miestneho zastupiteľstva. 

K plneniu uznesenia č. 43/2015 vystúpil starosta mestskej časti Mgr. R. Števčík a ínformoval 
poslancov o účele poskytovania fmančného príspevku pri narodení dieťaťa, ktorým by chcela mestská 
časť poskytnúť rodičom tzv. štartovací balíček. Táto pomoc by mala byt' rodičom poskytnutá 
v hotovosti tak, aby ňou rodičia mohli disponovať kedykoľvek podľa potrieb dieťaťa a bez obmedzení, 
ktoré by sa mohli vyskytnúť pri spolupráci s bankami. 

Členovia komisie naďalej odporúčajú preveriť možnosti spolupráce s bankami pri poskytovaní 
finančného príspevku pri narodení dieťaťa. 

Pri informácii o plnení uznesenia č. 46/2015 vyslovila predsedníčka komisie V. Remišová žiadosť, 
aby boli členovia komisie zaangažovaní do rokovaní týkajúcich sa sociálnej oblasti, ktorých sa 
zúčastňujú zamestuanci miestneho úradu. Bolo by prínosom pre mestskú časť, ak by bola spolupráca 
miestneho úradu a poslancov aj v tejto sfére. 

Vedúci oddelenia M. Ležovič konštatoval, že niektoré rokovania nie sú zvolávané z iniciatívy 
miestneho úradu, ale sú aktivitami partnerov, druhej strany. Informoval poslancov o spolupráci 
na tvorbe projekte Stratégia pomoci ľuďom bez domova. 

K bodu 4 - Návrh na poskytnutie dotácií pre žiadateľov v sociálnej oblasti 

11 z .. 'h d nevV o . k nenes umnv 
Žiadosť zo Zfadateľ 1/Účel dotácie Požadovaná 
dňa 2/Cieľová skupina 

3/Počet členov/kl. m.č.BA-SM 

!. Depaul Slovensko 11 zabezpečenie prevádzky Utulku sv. Lujzy 
24.09.2015 Kapitulská 8 de Marillac, nám. Slobody 3, Bratislava 
Štatutár: 814 14 Bratislava 1 21 Poskytovanie nízkoprabových slnžieb 
Ing. Mgr. ľudom bez domova, na ulici, bez dokladov, 
Juraj Baráth so zlým zdrav. stavom 

3/ klienti :z; celého mesta 
2. Domov pre 1/ Nákup čistiacich a dezinfekčných 
22.09.2015 každého-občianske prostriedkov pre potreby Strediska osobnej 
Štatutár: združenie na hygieny, Útulku a Nocľahárne, Hradská 2, 
Adrián podporu a hmotné Bratislava 
Gschweng, zaopatrenie ľudí 21 pomoc sociálne odkázaným občanom 
PhDr. Ing. bez domova v SR a ľnď om bez domova 
Vladimír Stará Vajnorská 92 3/ 10 klientov z m.č. BA-SM- v súčasnosti 
Jonáš 931 04 Bratislava 3 ubytovaných v útulku 

40 klientov z m.č. BA-SM -návštevnosť 
strediska osobnej hygieny 

3. !Pčko - občianske 11 Nízkoprabové kontaktné centruro-
Štatutár združenie prevencia a eliminácia dopadov sociálno-
Bc. Marek Štúrova 3 patologických javov ohrozujúcich mladých 
Madro 811 02 Bratislava ľudí 

21 Mladí ľudia v nepriaznivej životnej 
situácii 
3/ 

Uznesenie č. 47 /2015 
Komisia pre sociálne veci, zdravotníctvo a rodinu MsZ m.č. Bratislava-Staré Mesto 
Odporúča 

dotácia 

1 001,20,-€ 

4 OOO,-€ 

500,-€ 

Návrh 
KOSO 

750,-€ 

750,-€ 

0,-€ 

miestnemu zastupiteľstvu schváliť dotáciu z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Staré Mesto v roku 
2015 v sume 750 eur žiadateľovi Depaul Slovensko, Kapitulská 8, Bratislava 
Prítomní: 4 Za: 3 Proti: O Zdržali sa: 1 



Uznesenie č. 48 /2015 
Komisia pre sociálne veci, zdravotníctvo a rodinu MsZ m.č. Bratislava-Staré Mesto 
Odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu schváliť dotáciu z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Staré Mesto v roku 
2015 v sume 750 eur žiadateľovi Domov pre každého, Stará Vajnorská 92, Bratislava 
Prítomní: 4 Za: 3 Proti: O Zdržali sa: 1 

Prítomní poslanci hlasovali o každej žiadosti o dotáciu z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
zvlášť. 

V diskusii o žiadateľovi IPčko - OZ Štúrova 3, Bratislava boli podané dva rôzne návrhy na dotáciu, 
ani jeden návrh nezískal väčšinu prítomných poslancov. 
Hlasovanie o návrhu na dotáciu v sume 300 eur 
Prítomní: 4 ZA: 2 Proti: O Zdržali sa: 2 

Hlasovanie o návrhu na dotáciu v sume 100 eur: 
Prítomní: 4 ZA: 2 Proti: O Zdržali sa: 2 
Komisia pre sociálne veci, zdravotníctvo a rodinu MsZ m.č. Bratislava-Staré Mesto neprijala platné 
uznesenie k návrhu na dotáciu pre žiadateľa IPčko - OZ Štúrova 3, Bratislava . 

. 
K bodu 5 - Informácia o aktuálnej situácii v Majáku nádeje 

Predsedníčka komisie V. Remišová informovala o stretnutí dozornej a správnej rady Majáku 
nádeje so zástupcami miestneho úradu, ktoré je naplánované na 13.10.2015. 

K bodu 6- Informácia o návrhu rozpočtu pre oddelenie sociálnych vecí na rok 2016 
Poslancom bol vopred zaslaný písomný návrh rozpočtu pre sociálne oddelenie a detské jasle. 
V diskusii informoval vedúci oddelenia sociálnych vecí M. Ležovič poslancov o jednotlivých 

položkách v návrhu rozpočtu. 
Poslanci vyslovili žiadosť o poskytnutie písomnej informácie o podiele detí zo Starého Mesta a iných 

mestských častí v oboch detských jasliach a o informáciu, aké sú ekonomicky oprávnené náklady 
na 1 dieťa a 1 mesiac. 
Uznesenie č. 49 /2015 
Komisia pre sociálne veci, zdravotníctvo a rodinu MsZ m.č. Bratislava-Staré Mesto 
Odporúča 

navýšiť pôvodnú sumu 1 100 eur v navrhovanom rozpočte oddelenia sociálnych vecí - program 8.2, 
oddiel 10.2.0.1, položka č. 637 001 celkovo na sumu 3 100 eur. 
Prítomní:. 4 Za: 3 Proti: O Zdržali sa: 1 

K bodu 7 - Informácia z činnosti oddelenia sociálnych vecí 
Vedúci oddelenia sociálnych vecí M. Ležovič informoval o zámere nového spôsobu fungovania 

prepravnej služby, ktorého cieľom je zabezpečiť službu väčšiemu počtu seniorov a zefektívnenie 
nákladov. 

Poslanci vyslovili žiadosť o vypracovanie prevádzkových pravidiel nového spôsobu fungovania 
prepravnej služby. Súčasne žiadajú o poskytnutie písomnej informácie o využiteľnosti áut a vodičov 
v súčasnosti, aj po prípadnej zmene poskytovania prepravnej služby. 

Vedúci oddelenia sociálnych vecí M. Ležovič informoval o programe pre seniorov pri príležitosti 

Mesiaca úcty k starším. . . {) /) < 

1/~)íl-· IJ~~ 
Mgr. art. Veronika Remišová, M.A.ArtD. 
predsedníčka komisie pre sociálne veci, 

zdravotníctvo a rodinu 

Rokovanie KOSO bolo ukončené o 20.20 hod. Zapísala: Bibiána Guldanová 


